
Z á p i s 
 

z Konference Krajského svazu stolního tenisu Ústeckého kraje, z.s., konané dne 21.6.2022 
v Litoměřicích 

 
      Prezenční listina je založena v dokumentaci z konference a v účetnictví. 

 
1. Zahájení provedl předseda krajského svazu Vladimír Zajíček. Přivítal přítomné delegáty a 

hosta - předsedu VV ČAST Ing. Zbyňka Špačka. Sekretář V. Kincl pak nechal schválit 
program, jednací řád a dal zvolit pracovní předsednictvo ve složení:  Vladimír Zajíček – 
předseda, Vlastimil Kincl a Petr Pavlík - členové.  

2. Do mandátové komise byli navrženi a zvoleni: Pavel Vaníček a Ivan Štěpánek.                                                      
Do návrhové komise pak Karel Jedlička a Jiří Novák. 

3. Zprávu o činnosti svazu za uplynulé období přednesl předseda Vladimír Zajíček. Zmínil 
činnost KCTM, krajské soutěže družstev mužů, informoval o stavu členské základny, počty 
klubů a členů. Zmínil úspěchy mládeže, hlavně z KST Apollo na celostátních akcích. 

4. Předseda STK Petr Pavlík zhodnotil mistrovské soutěže družstev dospělých, Český pohár a 
krajské přebory jednotlivců. Dále pak informoval o přípravě nového ročníku krajských soutěží, 
přihlášky, převody, naplnění počtu družstev, los divize, KP I. a rozdělení do skupin KP II., atd. 

5. Zprávu komise mládeže vypracoval její předseda Ladislav Starý, jelikož se omluvil, zprávu 
přečetl předseda svazu V. Zajíček. Zhodnotil uskutečněné akce, pořadatele turnajů, úspěchy 
mládeže KST Apollo Ústí n.L. na celostátních přeborech, ocenil práci s mládeží SKST Děčín, 
čl. základnu dětí, zmínil nové označení kategorií mládeže, poděkoval všem oddílům, kteří 
pracují s mládeží. 

6. Předseda Kontrolní komise Jiří Sekyra informoval o její činnosti a dále o kontrole vedení 
účetnictví svazu za období 06/2021 – 05/2022. Žádné závažné nedostatky nebyly zjištěny, 
vše vedeno dle předpisů. 

7. Hospodář svazu pan Kincl vypracoval zprávu o hospodaření za období 06/2021-05/2022 a 
návrh rozpočtu na období 06/2022-05/2023. Tento materiál byl poskytnut všem delegátům 
v písemné podobě. Doplnil o několik informací. 

8. Zpráva mandátové komise, přednesl její předseda Pavel Vaníček: z 57  pozvaných delegátů 
s hlasem rozhodujícím je fyzicky přítomno 24, vzhledem k tomu, že někteří měli více mandátů 
(pověření k zastupování), tak celkem 31, což je 54,39%, konference byla schopná přijímat 
usnesení. 

9. Přestávka, večeře. 
      10.   Jako delegát na konferenci ČAST v roce 2023, byl zvolen Vladimír Zajíček. 

11.   Předání pohárů vítězům jednotlivých krajských soutěží – divize KST Apollo Ústí n.L. B, KP I.   
        SKST B. Most D, KP II. A SKST B. Most E, KP II. B Sokol Bořislav, KP II. C SK Malá Veleň a  
        vítězi 1. stupně Českého poháru družstvu TJ Krupka. 
12.   Diskuse. 

 
V diskusi vystoupil předseda VV ČAST Ing. Zbyněk Špaček, ve světě je 228 asociací stolního 
tenisu, což je rekordní počet, mládež – Můj klub, mládež je třeba mít zaregistrovanou, 
prostředky na údržbu sportovních zařízení 500 mil. Kč, dotace pro stolní tenis těl. postižených. 
Od 1.1.2023 povinnost mít datovou schránku. Nové označení kategorií mládeže U11 atd., 
nové webové stránky ČAST. 
 
V. Zajíček – návrh, aby v divizi mohla startovat pouze družstva oddílů, které mají mládež. Po 
diskuzi přijato usnesení – výše pokuty na neplnění podmínek v oblasti mládeže v divizi 2.000,- 
Kč, v ostatních soutěžích 1.500,- Kč při účasti 2 družstev a 1.000,- Kč při účasti 1 družstva. 
 
Dále byla diskutována problematika hracích dnů v KP II., návrhy na čt, pá a so, bude 
uspořádána anketa 36 družstev. 
 

 
13. Návrh na usnesení přednesl Karel Jedlička, delegáti schválili. 

       14. Závěr provedl předseda svazu pan Vladimír Zajíček. 
 
 
Zapsal:   Vlastimil Kincl 


